
Izvršni odbor HZSN-a 

Datum: 20. 12. 2024. 

Broj: 3/24/mb 

 

 

ZAPISNIK 
s 9. sjednice Izvršnog odbora HZSN-a održane 20. prosinca 2024. godine u Hrvatskom 

olimpijskom odboru u Zagrebu, Odranska 1/1.  

 

Započeto u 17.00 sati 

 

PRISUTNI: Jura Ozmec, Vinko Knežević, Robert Šalinović, Nikola Lipovac, Ivana Lukačić, 

Ana Marija Vuković, Lovorko Magdić i Marijan Bakić 

ODSUTNI: Stjepan Balog, Dean Bauer i Damir Senčar 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HZSN-a Jura Ozmec, konstatirao da postoji kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 8. sjednice Izvršnog odbora 

2. Izvješća o aktivnostima između dviju sjednica  

  a/ informacija o kandidaturi Zdravka Reića za Nagradu 'Franjo Bučar'  

  b/ informacija o imenovanju Ivane Lukačić za delegatkinju u Skupštini HOO-a 

  c/ prijedlog poslovne suradnje s HNS-om  

 d/ informacija „Športnik leta“, najboljima u sportu Slovenije 2024. 

3. Izvješće o održavanju Sabora HZSN virtualno putem e-pošte 

4. Odluka o godišnjim novinarskim nagradama i priznanjima za 2024. godinu 

5. Informacija o stanju na poslovnom računu 

6. Izvješće o članstvu 

7.  Razno 

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

AD 1. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 8. sjednice IO HZSN-a 

 

AD 2. 

Izvješća o aktivnostima između dviju sjednica podnijeli su predsjednik Jura Ozmec (A i B 

točka), Lovorko Magdić (D točka), a Ozmec i Bakić (C točku), 

 

Predsjednik Jura Ozmec ukratko je informirao članove Izvršnog odbora o razgovoru u HNS-

u s predsjednikom Marijanom Kustićem. Rezultat tog razgovora je da je HNS na račun 

HZSN-a uplatio donaciju od 4.000 eura. Glavni tajnik Marijan Bakić je dodao kako je u vidu 

dobre suradnje na našoj internetskoj stranici među prijateljima HZSN-a stavljen logo HNS-a s 

linkom na njihovu stranicu.  

 

AD 3. 

 



Odlukom Izvršnoga odbora na 8. sjednici odlučili smo 41. Sabor održati e-poštom s jednom 

točkom dnevnog reda Financijski plan HZSN-a za 2025. godinu, a što je sukladno Statutu 

(članci 15., 16. i 17.) te je dovoljan broj članova za prihvaćanje Financijskoga plana. U pozivu 

za e-sjednicu Sabora definirano je da svi oni koji ne pošalju glas automatski ulaze u zbroj 

pozitivnoga glasanja. 

 

Predsjednik HZSN Jura Ozmec potom je izvijestio članove Izvršnog odbora da je 

Financijski plan HZSN-a za 2025. prihvaćen od 47 članova koji su ga u većini prihvatili e-

poštom a nekoliko njih prihvatili su ga i telefonskim pozivom glavnom tajniku. Kako nije bilo 

glasova „protiv“ ili „suzdržanih“, a niti drugog prijedloga, 41. Sabor HZSN-a jednoglasno je 

prihvatio Financijski plan za 2025. godinu. 

 

AD 4. 

Predsjednik Jura Ozmec je predložio, a članovi Izvršnog odbora jednoglasno su prihvatili 

da se do 15. siječnja 2025. godine daje rok za dostavu prijedloga za godišnje novinarske 

nagrade i priznanja za 2024. godinu.  

 

Prijedloge treba poslati glavnom tajniku na e-adresu hzsn@hzsn.hr koji će prikupiti sve 

pristigle prijedloge a po isteku roka dostaviti ih predsjedniku Povjerenstva Nikoli Lipovcu. 

Pored Lipovca članovi Povjerenstva jesu: Ana Marija Vuković, Damir Senčar, Lovorko 

Magdić i Branko Stipković. 

 

Nakon što Povjerenstvo pregleda pristigle prijedloge sastati će se Izvršni odbor koji će tada 

razmotriti i donijeti konačnu odluku oko održavanja svečanog 42. Sabora HZSN. 

 

AD 5. 

Glavni tajnik HZSN izvijestio je članove Izvršnog odbora i o stanju na poslovnom računu, a 

to izvješće je dio ovog zapisnika. 

 

AD 6. 

Glavni tajnik Marijan Bakić izvijestio je o članstvu HZSN kazavši kako je do 20. prosinca 

učlanjeno 176 članova od kojih su 132 člana s plaćenom članarinom i 44 umirovljenika koji 

su oslobođeni plaćanja članarine. Zaključeno je da svi skupa i dalje trebamo više poraditi na 

privlačenju novih članova - cilj i dalje ostaje isti 200 članova.  

 

Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio podnesena izvješća pod svim ostalim točkama 

dnevnog reda (2., 3., 4., 5 i 6.).  

 

AD7. 

Na prijedlog predsjednika Ozmeca na kongresu AIPS-a iduće godine u svibnju delegati će 

biti član Izvršnog odbora Stjepan Balog i glavni tajnik Marijan Bakić. Izvršni odbor je 

jednoglasno prihvatio ovaj prijedlog.  

 

 

Dovršeno u 18.15  sati. 

 

 

 

Glavni tajnik HZSN:     Predsjednik HZSN: 

Marijan Bakić       Jura Ozmec 

mailto:hzsn@hzsn.hr

